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 Protokół nr XIX/2012 
 XIX sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 28 czerwca 2012 r. 
BR.0002.5.2012 
 
XIX Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00  Przewodnicząca Rady Powiatu 
Krystyna Kralkowska . Przewodnicząca Rady Powiatu oświadczyła, iż zgodnie z listą 
obecności w posiedzeniu  uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 17 osób, stanowi  quorum pozwalające na  podejmowanie  prawomocnych uchwał. 
Przewodnicząca Rady Powiatu powitała osoby obecne na sesji. 
 
Lista obecności radnych stanowi  załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości  stanowi  załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące protokołu 
XVIII  sesji Rady Powiatu w Giżycku w dniu 31 maja  2012 r. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady  Powiatu  poddała pod głosowanie przyjęcie ww. protokołu. 
Wynik głosowania: „za” – 16 „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 1 osoba. 
W wyniku głosowania protokół XVIII sesji został przyjęty.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła  porządek  sesji:  

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XVIII sesji z dnia 31 maja 2012 r.  
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Informacja o realizacji programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Giżycku. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej w Giżycku. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej Powiatu 

Giżyckiego na lata 2012-2014”. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w całości 

lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty lub 
odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych i dworców, 
których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Giżycki oraz warunków i zasad 
korzystania z tych obiektów. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie przez operatora 
i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Giżycki. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie niewyrażenia zgody 
na rozwiązanie z radnym stosunku pracy. 

13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2011. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za rok 2011. 
17. Sprawy różne. 
18. Zamknięcie sesji. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi dotyczące porządku obrad. 
 
M. Kaczorowska złożyła wniosek, aby zdjąć z porządku obrad pkt.12.  „Podjęcie uchwały 
zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie niewyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym 
stosunku pracy”. W uzasadnieniu powiedziała, że uchwała stała się bezprzedmiotowa, 
ponieważ nie rozwiązano z nią stosunku pracy, nadal pracuje. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska poddała wniosek pod głosowanie. 
Wynik głosowania:  „za” – jednogłośnie. 
Punkt. 12: „Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Rady Powiatu w sprawie 
niewyrażenia zgody na rozwiązanie z radnym stosunku pracy”  został  zdjęty z  porządku 
obrad. 
 
Innych wniosków do porządku obrad nie zgłoszono. 
 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział:  

1) Zarząd podjął uchwałę w sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Jana Brzechwy w Giżycku P.  Katarzynie 
Rzeczyckiej. Funkcję powierzono  na okres 5 lat – od  dniem 1 września 2012 roku  do 
31 sierpnia 2017 roku. K. Rzeczycka jest zastępcą dyrektora SOSW od 10 lat,  
w konkursie na dyrektora uzyskała bardzo dobry wynik.  

2) Zarząd podjął uchwałę w sprawie przystąpienia do projektu pn „Programy rozwojowe 
szkół zawodowych Powiatu Giżyckiego”. Zadanie do wykonania otrzymał  Powiatowy 
Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych. Program obejmie 3 szkoły zawodowe: 
Zespół Szkół Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu, Zespół Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych  oraz Zasadniczą Szkołę Zawodową.  Zakres projektu obejmuje: zakup 
kompletnych pracowni fizycznych na rzecz ZSEiI, zakup dwóch kompletów pracowni 
biologicznych na rzecz ZSKŚiA oraz ZSZ, zakup komputerów multimedialnych do nauki 
języków obcych oraz kompletów oprogramowania dydaktycznego do języków obcych, 
zakup sześciu tablic interaktywnych do nauczania matematyki na rzecz ZSZ, ZSKŚiA, 
ZSEiI, organizację dodatkowych zajęć wyrównywania wiedzy, organizacja dodatkowych 
zajęć rozwijających wiedzę, wparcie uczniów z terenów wiejskich znajdujących się 
w trudnej sytuacji materialnej poprzez pokrycie kosztów zakwaterowania w internacie, 
organizację letnich staży zawodowych oraz udzielanie wsparcia uczniom przez doradców 
zawodowych. 

3) Zarząd  podjął uchwałę w sprawie zasad gospodarowania składnikami  rzeczowymi  
majątku  ruchomego, w  którym wyposażone są  jednostki organizacyjne  powiatu.  
Zadanie wykonują kierownicy powiatowych jednostek organizacyjnych. Jeśli mamy 
wyposażenie, które nadaje się do użytku, a nasze jednostki powiatowe już tego nie chcą,  
stosujemy zasadę sprzedaży na zasadzie przetargowej lub aukcyjnej. Znaczna wartość 
składnika rzeczowego została określona w uchwale na kwotę 6 tyś. euro, aby o zamiarze 
zbycia informować poprzez ogłoszenie w gazecie lokalnej. Jeśli  wartość danego sprzętu 
ustalona zostanie na kwotę ponad 300 zł, to zamiar zbycia takiego sprzętu ogłasza  się na 
stronie BIP .  

4) 5 czerwca odbyły się Targi Pracy zorganizowanie przez Ochotnicze Hufce Pracy, na 
których prezentowali się pracodawcy z możliwościami zatrudnienia. Targi cieszyły się 
dużym zainteresowaniem młodzieży. 

5) W hotelu St. Bruno w Giżycku  w dniach 5 - 6 czerwca obradował Wspólny Komitet 
Monitorująco - Sterujący Programu Współpracy Transgranicznej Litwa - Polska 
2007-2013, który  zatwierdził kolejne projekty. Dofinansowanie ze środków 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego otrzyma 17 polsko-litewskich 
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przedsięwzięć złożonych w ramach 5 naboru wniosków. Jednocześnie Komitet skierował 
10 projektów do ponownej oceny. W 8 z 17 projektów udział biorą partnerzy z Warmii 
i Mazur, z czego aż w 7 w roli Partnerów Wiodących: Gmina Orzysz, Powiat Ełcki, 
Gmina Pisz, Wojewódzka Stacja Pogotowia Ratunkowego w Olsztynie, Miasto Ełk  oraz 
Powiatowy Zespół Obsługi Szkół i Placówek Oświatowych w Giżycku. Ponadto, jako 
partner w projekcie, występuje także Wojewódzki Inspektorat Transportu Drogowego 
w Olsztynie. Wszystkie projekty zostały zatwierdzone pod określonymi warunkami, 
których spełnienie zadecyduje o ostatecznym uzyskaniu wsparcia z EFRR.  

6) Ważnym punktem posiedzenia WKMS była wizytacja projektów Rozwój infrastruktury 
i współpracy w obszarze sportu i edukacji   oraz Edukacja zawodowa w regionie 
transgranicznym podstawą rozwoju przedsiębiorczości  – oba realizowane przez 
Powiat Giżycki jako partnera wiodącego. Wizytacja była połączona z uroczystym 
otwarciem przebudowanego i wyposażonego w ramach projektu kompleksu 
Powiatowego Centrum Kształcenia Praktycznego w Giżycku.   W otwarciu brała udział 
młodzież szkół zawodowych naszych i z Alitusa. 

7) Starosta uczestniczył w zakończeniu roku szkolnego w Zespole Szkół Zawodowych oraz 
Szkoły Policealnej; chciał zapoznać się z perspektywami uczniów po zakończeniu 
edukacji – tylko niektórzy absolwenci ZSZ mają szansę na  pracę, natomiast absolwenci 
SP mają pracę zapewnioną. 

8) 16 czerwca  w Giżyckim Centrum Kultury odbyła się konferencja nt. choroby Parkinsona 
zorganizowana przez Giżyckie Stowarzyszenie Osób z Chorobą Parkinsona, Ich Rodzin 
i Przyjaciół „Tulipany”. Konferencja była skierowana do osób chorych i ich rodzin, 
lekarzy, pielęgniarek, przedstawicieli władz samorządowych, stowarzyszeń i instytucji 
powołanych do świadczenia pomocy osobom przewlekle chorym oraz wszystkich 
zainteresowanych. Celem spotkania była edukacja w chorobie Parkinsona, integracja 
środowiska parkinsonowskiego oraz promocja stowarzyszenia jako instytucji pomocowej 
i wspierającej dla chorych i ich rodzin. Konferencja była współfinansowana przez Powiat 
Giżycki w ramach Programu Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi. 

9) W niedzielę 13 czerwca w lesie miejskim odbyły się VIII "Piernikalia" - czyli "Juwenalia 
Emerytów". Impreza odbyła się przy współudziale finansowym powiatu. Organizatorem 
imprezy był Związek Emerytów, Rencistów i Inwalidów w Giżycku.  

10) We wtorek 19  czerwca w Giżycku odbyła się regionalna konferencja pt. „Instrumenty 
wsparcia przedsiębiorczości – aktualne oferty i perspektywy.”, zorganizowana wspólnie 
przez Starostwo Powiatowe w Giżycku oraz Powiatowy Urząd Pracy. Udział 
w konferencji wzięli także m.in. poseł na sejm RP Andrzej Orzechowski, dyrektor 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olsztynie Zdzisław Szczepkowski, samorządowcy 
Powiatu Giżyckiego i Węgorzewskiego, przedstawiciele Warmińsko Mazurskiej Agencji 
Rozwoju Regionalnego,  Warmińsko-Mazurskiego Funduszu „PORĘCZENIA 
KREDYTOWE” oraz Fundacji Wspierania Przedsiębiorczości Regionalnej z Gołdapi, 
a także przedstawiciele lokalnego biznesu z powiatów giżyckiego i węgorzewskiego oraz 
organizacje pracownicze i Cechy Rzemiosł. W sumie w konferencji wzięło udział około 
50 przedsiębiorców. Przedstawiono  informacje związane ze wsparciem działalności 
przedsiębiorców: możliwości zaciągania preferencyjnych kredytów i wieloletnich 
poręczeń na działania inwestycyjne, finansowane m.in. z różnych źródeł europejskich. 
Przedstawiciele WMARR w Olsztynie zaprezentowali działania Osi „Przedsiębiorczość” 
Regionalnego Programu Operacyjnego oraz innych dostępnych jeszcze działań w ramach 
Programu Operacyjnego Innowacyjna Gospodarka, w ramach których ogłoszone 
zostaną w niedługim czasie konkursy dla przedsiębiorców. 

11) W dniach 23 - 24 czerwca odbyły się w Giżycku XVI Dni Kultury Ukraińskiej. Głównym 
celem tej imprezy była prezentacja kultury ukraińskiej, tradycji, zwyczajów, 



4 
 

 

popularyzacja muzyki,  śpiewu oraz  integracja  społeczności polskiej  i ukraińskiej. 
W przedsięwzięciu wzięło udział łącznie około 200 artystów z Polski i Ukrainy.   
Przedsięwzięcie zostało zrealizowane dzięki dotacji Ministra Cyfryzacji i Administracji, 
Urzędu Miejskiego w Giżycku, Rady Miejskiej Miasta Dubna, Powiatu Giżyckiego, 
Urzędu Gminy w Giżycku oraz przy wsparciu prywatnych sponsorów jak i wolontariuszy 
działających na rzecz Związku Ukraińców w Polsce – Koło w Giżycku.     

 
Pytań do Sprawozdania Zarządu nie zgłoszono.   
 
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
M. Kaczorowska poprosiła Starostę o informację na temat rajdu rowerowego z okazji 
400 – lecia Giżycka oraz na temat budowy ścieżki rowerowej do Pierkunowa. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż Giżyccy samorządowcy, rowerzyści z pasji i zamiłowania, 
dla upamiętnienia jubileuszu 400-lecia nadania praw  miejskich Giżycku, zainicjowali nietypową 
akcję: 400 kilometrów rowerem z okazji 400-lecia Giżycka. 1 czerwca  wyruszyli  w 400-
kilometrowy rajd z Giżycka na Litwę. W akcji wzięli udział przedstawiciele trzech jednostek 
samorządowych – Starostwa, Urzędu  Miejskiego i Urzędu Gminy. Kolarze to: Wicestarosta 
Wacław Strażewicz, Krzysztof Paternoga, Jerzy Bujno, Czesław Gudan, Kazimierz Smolak 
i Mirosław Dworak oraz kierowca samochodu Andrzej Skawiński. W czasie rajdu odwiedzili 
polskie miasta: Olecko i Sejny oraz litewskie miasta partnerskie, współpracujące z  Giżyckiem: 
Orany, Olitę, Soleczniki i Troki. Podczas wizyty w Solecznikach  spotkali się z Merem Rejonu 
Solecznickiego - Zdzisławem Palewiczem. Współpraca pomiędzy Starostwem Powiatowym 
w Giżycku,  a samorządem Rejonu Solecznickiego została nawiązana stosunkowo niedawno, 
ale wyniki tych kontaktów są bardzo widoczne. Zaprosiliśmy na wakacje 33 dzieci wraz 
z opiekunami do ośrodka żeglarskiego „Zofiówka” w Rynie. Propozycja obejmuje pokrycie 
przez stronę polską kosztów podróży, wyżywienie oraz kurs żeglarski.  
W sprawie ścieżki rowerowej do Pierkunowa M. Drzażdżewski odpowiedział, iż zaistniał 
problem z wykonawcą robót drogowych, który nie przestrzegał warunków umowy. Wyłoniono 
więc nowego wykonawcę – „Chemi – Plon”, prace już ruszają, do końca roku inwestycja 
zostanie wykonana. 
 
M. Cimoch – przewodniczący Komisji Rewizyjnej powiedział, iż Komisja Rewizyjna odbyła 
wizytę w Zakładzie Aktywności Zawodowej – budynek ładny, ale otoczenie już nie – brzydki 
wjazd i parking. Komisja zawnioskowała o rozwiązanie problemu – można wykorzystać płytki 
chodnikowe z demontażu ulicy Warszawskiej. 
M. Drzażdżewski odpowiedział, iż za wszystkim stoją  koszty, mamy dużo potrzeb w zakresie 
budowy chodników, skupiliśmy się na doinwestowaniu Centrum Kształcenia Praktycznego, 
wkład własny  pochłonął pieniądze, ale stopniowo będziemy realizować zgłaszane potrzeby. 
 
I. Walasek – przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych powiedziała, iż Komisja działa 
bardzo aktywnie, ostatnio odwiedzili Warsztaty Terapii Zajęciowej w Rynie i Siedliskach. Radni 
zapoznali się z całym systemem opieki społecznej w powiecie giżyckim. Wypracowali wiele 
wniosków, zadowolenie budzi fakt, że coś się udaje -  wynikiem pozytywnym jest np. samochód 
dla Rodzinnego Domu Dziecka w   Zelkach, na zakup którego na dzisiejszej sesji przeznaczamy 
pieniądze z budżetu powiatu.  
I. Walasek powiedziała, że ze zdziwieniem przeczytała w „Gazecie Giżyckiej” wywiad 
z Małgorzatą Czopińską, byłą dyrektorką jednostki powiatowej - Ośrodka  Szkolno – 
Wychowawczego, która wypowiedziała się,  że powodem jej niekandydowania na  stanowisko 
dyrektora tej placówki ponownie jest m.in. źle układająca się współpraca z niektórymi radnymi 
powiatowymi.  
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Radna I. Walasek zwróciła się z wnioskiem do Przewodniczącej Rady Powiatu o zbadanie 
sprawy – czym się Rada, czy też niektórzy radni, tak źle zasłużyli dla Pani Czopińskiej. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska odpowiedziała, że wywiąże się z zadania 
i odpowie na następnej sesji, a wobec podniesionej przez P. Czopińską ręki do odpowiedzi 
dodała, że na bieżącej sesji dyskusji na ten temat nie przewiduje. 
 
Innych wniosków i zapytań nie zgłoszono.  
 
Ad. 6. Informacja o realizacji programu naprawczego Samodzielnego Publicznego Zakładu 
Opieki Zdrowotnej w Gi życku. 
Informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu K. Kralkowska  powiedziała, że wszystkie komisje zapoznały 
się z przedstawioną informacją, radni mają swoje przemyślenia, uwagi. 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję. 
H. Sarul powiedziała, że ciągle mówi się o tym samym, a nie ma postępu, Starosta ominął 
w sprawozdaniu informację o wynikach finansowych z ostatnich miesięcy, a te są złe. 
Oczekujemy, że sytuacja szpitala poprawi się, że od czerwca wynik finansowy będzie na plus,   
przekłada się terminy dyskusji o szpitalu z maja na czerwcową sesję, a finanse są kiepskie – 
tracimy czas jako społeczeństwo i pacjenci. W szpitalu upada kultura, etos pracy, ulegają 
destrukcji wzory dobrej pracy, następuje nieodwracalna erozja etosu pracy, czyli jakości pracy. 
Obietnice rzucane są bez pokrycia np. deklarowane zwolnienie zastępcy dyrektora ds. 
technicznych. Daliśmy szpitalowi 4 mln zł, ale niech Zarząd nie myśli, że opinia społeczna nie 
zapyta o te pieniądze, zostaniecie rozliczeni.  
Dziwi brak instynktu samozachowawczego szpitala – ponad 60 lekarzy nie może wyłonić ze 
swego grona zastępcy do spraw lecznictwa. Zaniechano czegoś. 
I. Walasek powiedziała, że Komisja Spraw Społecznych wnikliwie rozpatrywała Sprawozdanie, 
jest to poprawione sprawozdanie z maja, w dalszym ciągu misz – masz. Prosiła o konkrety, ale 
nie ma w nim informacji, jaka jest sytuacja na 1 czerwca. Sprawozdanie nie spełnia oczekiwań. 
T. Przymorski stwierdził, że jest zauważalne zmniejszenie kosztów. Dla szpitala jest to nowa 
sytuacja, dyrektor ds. medycznych złożył wymówienie, jeśli będzie potrzeba, to wyznaczymy 
następcę. Będziemy się starać dyrektorowi Myśliwcowi pomóc. Bywałem w innych krajach, 
takie role wypełniają tam ordynatorzy. 
S. Bojarski powiedział, że wielkim optymizmem i nadzieją napawa fakt, że lekarze przejmują 
się sytuacją szpitala i nawiąże się dialog z dyrektorem i Zarządem. Podziękował T. 
Przymorskiemu za deklarację pomocy dyrektorowi. Radny stwierdził, że nie wszystko  jest 
negatywne, zaapelował, aby zespolić się i pomóc dla dobra społeczeństwa. 
Dyrektor SP ZOZ - T. Myśliwiec powiedział, że przyjął krytykę, ale nie zgadza się z negacją 
kompletną. Wskaźniki pokazują tendencję spadku kosztów. Była skarga podpisana przez 
lekarzy, że chce doprowadzić do likwidacji szpitala, były konflikty, ale udało się stworzyć 
porozumienie z załogą. Dyrektor stwierdził, że jego zadaniem, przez jeden rok, było szukanie 
porozumienia z załogą. Plan naprawczy wymaga czasu i etapów jego realizacji. Uniknął 
pewnych kosztów i sporów sądowych, wygasły umowy, a nowe zawiera  na innych warunkach, 
bez naliczania kosztów. Strata bilansowa zmniejszyła się o 170 tys. zł miesięcznie już w 
ubiegłym roku. Dyrektor zaproponował, aby w porównać ze sobą kwiecień 2011 roku do 
kwietnia 2012 roku – z tych wykresów już coś widać. Uruchomił wypowiedzenia, ale jak 
wcześniej do pełnienia dyżurów było 30 osób, tak teraz jest 2, zastępca ds. lecznictwa musi 
sztukować dyżury. Wojewoda wycofał pieniądze za karetki transportowe i stąd mamy kosztów 
200 tys. zł. Stwierdził, że należy porównywać pół roku do pół roku, kwartał do kwartału, tak 
należy czytać zestawienia tabelaryczne. Jeśli inaczej, to można go odwołać. 
I. Walasek zacytowała dane z tabelki zobowiązań wymagalnych i stwierdziła, że po to przyjdzie 
komornik. 
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M. Drzażdżewski powiedział, że jest daleki od totalnej krytyki, gdyż koszty zostały obniżone. 
Przychylność Zarządu, wzrost kontraktu o 7% - oczekiwaliśmy przyspieszenia działań, tempa 
obniżania kosztów, niepokoi to nas. Zobowiązania majowe da się wytłumaczyć, zobowiązania 
wymagalne to grupa starych zadłużeń, lada moment 1 mln zł przeniesiemy na spłatę, łącznie to 
niespełna 4 mln zł. 
H. Sarul powiedziała, że od 3 miesięcy nie wiemy ciągle, jaki jest wynik finansowy szpitala, bo 
albo się system zawiesza, albo coś, to trzeba na liczydłach przeliczyć. 
M. Drzażdżewski powiedział, że Zarząd patrzy w przyszłość – gdzie zmniejszać koszty, 
rezerwy są po stronie materiałów, ale jest i kwestia niewykonania umów kontraktacyjnych. Być 
może Zarząd, dążąc do przekształcenia,  rozpatrzy 2 ścieżki: 1) wzmocnione kierownictwo; 2) 
konsolidacja z innymi szpitalami. Pojawiają się oferty z kraju, rozpatrujemy je.  Strata do maja 
wynosiła 316 tys. zł, za czerwiec wzrosła o 34 tys. zł. Koszty wzrosły o 200 tys. zł , ale na to 
składa się rozliczenie z personelem pielęgniarskim, naprawa tomografu, należność na karetkę 
Falck. Za poprzednie miesiące też była strata. W trosce o przyszłość musimy myśleć o wyniku 
dodatnim. W lipcu będą miały miejsce decyzje dotyczące innego podejścia do zarządzania 
szpitalem, być może zaistnieje konieczność zwołania posiedzenia Rady Powiatu, a już na pewno 
komisji. Musimy się spieszyć, aby przekształcenie odbyło się w terminie korzystnym dla 
zawierania kontraktu z NFZ – do listopada. 
W. Strażewicz powiedział, że nie wie, czy SP ZOZ przyniósł kiedykolwiek zysk, mimo 
że kontrakty z NFZ ciągle wzrastały. Nasza sytuacja jest niezła w porównaniu z innymi 
powiatami, bowiem zadłużenie niektórych przekracza budżet powiatu. Koszty pierwszego 
kwartału w porównaniu z rokiem poprzednim zmalały o 220 tys. zł, zużycie materiałów o 162 
tys. zł, usługi obce o 167 tys. zł. Amortyzacja wzrosła o 240 tys. zł, a to znak, że się szpital 
rozwija – strata brutto byłaby lepsza o 240 tys. zł. Jesteśmy niecierpliwi, chcielibyśmy uzyskać 
zbilansowanie, ale nie dzieje się to zbyt szybko. Sytuacja SP ZOZ jest omawiana na każdym 
posiedzeniu Zarządu, nie jest dobrze, ale nie jest tak źle, jak się próbuje przedstawić. 
H. Sarul stwierdziła, że ponosi się klęskę, gdy się nie słucha. 
S. Bojarski powiedział, że trzeba rozmawiać i gasić spory, dla dobra powiatu. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję. Przypomniała, że Starosta podkreślił, 
w jakim kierunku ma pójść Zarząd i dodała, że oczekujemy rychlejszych wyników. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Art. 204 ust. 2 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 r. o działalności leczniczej  (Dz. U. Nr 112, poz. 
654 z późn. zm.) nakłada na kierownika podmiotu leczniczego obowiązek dostosowania statutu 
do nowych zapisów wyżej wymienionej ustawy w terminie 12 miesięcy od dnia jej wejścia 
w życie, tj. do 30 czerwca 2012 r. W dniu 23 maja 2012 r. dyrektor SPZOZ Giżycko złożył 
wniosek o uchwalenie nowego Statutu zakładu ze względu na wiele zmian dostosowujących 
ten dokument do wymogów ustawy. Zmiany dostosowawcze dotyczą m.in. nazewnictwa 
„podmiot leczniczy niebędący przedsiębiorcą” (w zapisach poprzednio obowiązującej ustawy 
o zakładach opieki zdrowotnej był to „publiczny zakład opieki zdrowotnej”) oraz podmiot 
tworzący (wcześniej organ założycielski), zmian podstaw prawnych (ustawa o działalności 
leczniczej), aktualizacji zapisów w nowej ustawie dotyczących działu IV Statutu „Gospodarka 
finansowa”. 

Dyrektor wnioskuje również o uchwalenie zmian w załącznikach graficznych do Statutu: 

1. W strukturze organizacyjnej Poradni przyszpitalnych w zał. nr 3 dodaje się: Poradnię 
leczenia osteoporozy. Na terenie Powiatu Giżyckiego nie funkcjonuje poradnia leczenia 
osteoporozy. Pacjenci głównie korzystają z poradni zlokalizowanych w Olsztynie i Elblągu. 
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Aktualnie Posiadamy dostęp do specjalistów z zakresu ortopedii i reumatologii, więc 
możemy ubiegać się o pozyskanie dodatkowego kontraktu na świadczeniem usług w tym 
zakresie. 

2. W strukturze organizacyjnej "Szpital Powiatowy" zał. nr 4  usuwa się stanowisko Zastępcy  
Dyrektora ds. technicznych i komórkę Warsztat. Stanowisko Zastępcy Dyrektora ds. 
technicznych i komórkę warsztatu usuwa się z potrzeby obniżenia kosztów zarządu 

3. W strukturze organizacyjnej "Szpital Powiatowy" zał. nr 4 tworzy się Pion ochrony 
informacji niejawnych i stanowisko Pełnomocnika ds. informacji niejawnych.  
Zgodnie z art. 14 ustawy o ochronie informacji niejawnych kierownik jednostki 
organizacyjnej, w której są przetwarzane informacje niejawne zatrudnia pełnomocnika do 
spraw informacji niejawnych. Zmiana schematu organizacyjnego Statutu jest działaniem 
dostosowującym jednostkę do wymagań w/w ustawy. Nie tworzy się nowego stanowiska 
pracy. Zadanie wykonywać będzie osoba już zatrudniona w zakładzie. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
I. Walasek powiedziała, że dopisuje się do statutu SP ZOZ nowe poradnie, nie zgodziła się 
z pomysłem na ich mnożenie po to tylko,  aby  były w statucie, bo a nuż się je uruchomi. NFZ 
narzuca obostrzenia w zakresie lokalu i jego wyposażenia, a o pozyskanie dobrego specjalisty 
też jest trudno. Stwierdziła, że będzie głosowała przeciw. 
T. Myśliwiec – Dyrektor SP ZOZ powiedział, że już poprzednio tłumaczył, jaka jest zasada – 
poradnie, żeby miały szansę zaistnieć, muszą być zapisane w statucie, najpierw trzeba mieć 
lokal dopuszczony jako gabinet lekarski, wtedy może zgłosić poradnię do kontraktu z NFZ. 
M. Drzażdżewski powiedział, że niepowodzenia z powstaniem poprzednich poradni nie jest 
kryterium głosowania na „nie”. Dyrektor przekonał radę Społeczną, że poradnia leczenia 
osteoporozy ma być związana z oddziałem ortopedii. Zgodne to jest z koncepcją, że można też 
wykorzystać ją jako usługę płatną dla ludności poza kontraktem NFZ. 
H. Sarul zapytała, czy te poradnie są zarejestrowane i urządzone, czy jest biznesplan, że to się 
opłaci. Ale jeśli są to tylko papierowe zapisy w statucie, to nic nie znaczy. Jeśli są martwe, to 
województwo wykreśli je z urzędu. 
M. Drzażdżewski powiedział, że nie zapewniał, że był biznesplan. Jeśli nie idą za tym koszty, 
to czemu nie dać szansy. Dyrektor zapewnia, że jest możliwość pozyskania kontraktu, bo jest 
zapotrzebowanie, pierwszym krokiem do tej poradni jest zapisanie jej w statucie. Dyrektor 
przekonał  nas, że poradnia przyniesie profity dla SP ZOZ, dzisiaj jeszcze nic nie tracimy.  
I. Walasek powiedziała, że aby poradnia powstała, trzeba wyremontować pomieszczenie, 
a Sanepid ma wielkie wymagania, wylizingować sprzęt, a to nie jest bez kosztów, trzeba 
podejść do sprawy realnie, 
M. Drzażdżewski odpowiedział, że jeżeli zdobędziemy kontrakt, to wtedy będziemy martwić 
się o koszty. 
Wobec braku chętnych do dalszych wypowiedzi Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 15, „wstrzymujący się” – 1, „przeciw” – 1 osoba. 
Uchwała nr XIX.117.2012  w sprawie statutu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2012-2014”. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
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Dnia 1 stycznia 2012 r. weszła w życie ustawa z 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. z 2011 r. Nr 149, poz. 887 z późn. zm.). Zgodnie z art.  
180 pkt. 1 w/w ustawy samorząd powiatowy jest zobowiązany do opracowania i realizacji  
3 –letniego powiatowego programu dotyczącego rozwoju pieczy zastępczej, zawierającego 
między innymi limit rodzin zastępczych zawodowych. Obecnie na podstawie obowiązującego 
stanu prawnego systemem pieczy zastępczej nazywamy zespół osób, instytucji i działań 
mających na celu zapewnienie czasowej opieki i wychowania dzieciom wymagającym 
szczególnej pomocy. W związku z tym w/w program  jest dokumentem zgodnym z zasadą 
pomocniczości oraz wpisuje się w Powiatową Strategię Rozwiązywania Problemów 
Społecznych w Powiecie Giżyckim w latach 2011–2018 oraz  Powiatowy Program Wsparcia 
Dziecka i Rodziny w Powiecie Giżyckim na lata 2008-2015. Zgodnie z art. 5 ustawy z dnia 
20.07.2000r. o ogłoszeniu aktów normatywnych (Dz. U. z 2011r. Nr 197, poz. 1172 z późn. 
zm.). daje możliwość nadania aktowi normatywnemu wstecznej mocy obowiązującej, jeżeli 
zasady demokratycznego państwa prawnego nie stoją temu na przeszkodzie. Program Rozwoju 
Pieczy Zastępczej Powiatu Giżyckiego uchwala się na lata 2012-2014, w związku z tym 
zasadne jest określenie mocy obowiązującej w uchwale od 1 stycznia  2012r. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XIX.118.2012  w sprawie przyjęcia „Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 
Powiatu Giżyckiego na lata 2012-2014” została podjęta – stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia w 
całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty 
lub odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej. 
Radni zostali zapoznani z projektem uchwały: 
Dnia 1 stycznia 2012 r. weszła w życie ustawa z 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny 
i systemie pieczy zastępczej (Dz. U. z  2011 r.  Nr 149,  poz.  887 z  późn. zm.).  Art. 194  
ust. 2 w/w  ustawy stanowi, że: „Rada powiat określa, w drodze uchwały, szczegółowe warunki 
umarzania w całości lub w części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, 
rozłożenia na raty lub odstępowania od ustalenia opłaty, o której mowa w art. 193 ust. 1.”  
Art. 193 ust. 1 w/w ustawy w brzmieniu określonym ustawą z dnia 27kwietnia 2012 r.  
o zmianie ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej oraz niektórych  innych 
ustaw (Dz. U. z 2012r.  poz. 579) stanowi, że: za pobyt dziecka w pieczy zastępczej rodzice 
ponoszą miesięczną opłatę w wysokości:  
1) przyznanych świadczeń oraz dodatków, o których mowa w art. 80 ust. 1 i art. 81  
- w przypadku umieszczenia dziecka w rodzinie zastępczej spokrewnionej, rodzinie zastępczej 
zawodowej, rodzinie zastępczej niezawodowej lub rodzinnym domu dziecka;  
2) średnich miesięcznych wydatków przeznaczonych na utrzymanie dziecka  
w placówce opiekuńczo-wychowawczej, regionalnej placówce opiekuńczo-terapeutycznej 
oraz interwencyjnym ośrodku preadopcyjnym.”   
Za ponoszenie opłaty, o której mowa w ust. 1, rodzice odpowiadają solidarnie (stosownie do 
art. 193 ust. 2 ustawy z 9 czerwca 2011r. o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej).  
W przypadku braku możliwości uzyskania od rodziców całości lub części opłaty, opłatę 
ponoszą osoby dysponujące dochodem dziecka, w wysokości nie wyższej niż 50% kwoty tego 
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dochodu (w oparciu o art. 193 ust. 3 ustawy z 9.06.2011r. o wspieraniu rodziny i systemie 
pieczy zastępczej).  
W przypadku, o którym mowa w art. 193 ust. 3 cyt. wyżej ustawy, za okres pobytu  
w pieczy zastępczej po uzyskaniu pełnoletniości przez osobę, która osiągnęła pełnoletniość 
przebywając w pieczy zastępczej, o której mowa w art. 37 ust. 2, opłatę lub jej część ponosi 
także ta osoba, w wysokości nie wyższej niż 50% kwoty dochodu tej osoby, o którym mowa 
w art. 80 ust. 3 (zgodnie z art. 193 ust. 4 ustawy).  Mając na uwadze w/w przepisy niezbędne 
jest podjęcie uchwały w powyższym zakresie o treści jak w załączonym projekcie. Należy 
jedynie dodać, że kryterium dochodowe jakie przyjęto przy odstępowaniu o odpłatności za 
pobyt dziecka w pieczy zastępczej  jest ujęte w ustawie o pomocy społecznej i jest stosowane 
przy odpłatności za Środowiskowe Domy Samopomocy.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów zapoznały się, 
ale nie opiniowały projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XIX.119.2012  w sprawie określenia szczegółowych warunków umorzenia 
w całości lub części, łącznie z odsetkami, odroczenia terminu płatności, rozłożenia na raty 
lub odstąpienia od ustalenia opłaty za pobyt dziecka w pieczy zastępczej została podjęta – 
stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Giżycki oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały. 
Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym transporcie zbiorowym 
(Dz. U. z 2011 r. Nr 5, poz.13), Powiat Giżycki posiada uprawnienie do określenia 
i udostępnienia dla przewoźników przystanków komunikacyjnych i dworców, których jest 
właścicielem lub zarządzającym oraz do określenia warunków i zasad korzystania z tych 
obiektów. Korzystając z tych uprawnień Powiat Giżycki w niniejszej uchwale określa 
przystanki komunikacyjne i dworce autobusowe i udostępnia te obiekty przewoźnikom oraz 
ustala warunki i zasady korzystania z tych obiektów. Przyjęcie tej uchwały przyczyni się do 
poprawy organizacji publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Giżyckiego. 
Przyjęte zasady korzystania z dworców i przystanków zapewniają bezpieczne warunki dla 
pasażerów oraz odpowiednie warunki funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego na 
terenie Powiatu Giżyckiego. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XIX.120.2012  w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych 
i dworców, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Giżycki oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów pobyt dziecka w pieczy zastępczej została podjęta – 
stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
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Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie wysokości opłat za korzystanie przez operatora 
i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Giżycki. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Z dniem 1 marca 2011r. weszła w życie ustawa z  dnia 16 grudnia 2010 r. o publicznym 
transporcie zbiorowym. Na mocy przepisów w/w ustawy mogą być pobierane opłaty za 
korzystanie przez operatora i  przewoźnika z przystanków komunikacyjnych. Niniejszą 
uchwałą ustala się stawki opłat za korzystanie przez operatora i przewoźnika z przystanków 
komunikacyjnych lub dworców, których właścicielem albo zarządzającym jest Powiat Giżycki, 
w wysokości 0,05 zł za jedno zatrzymanie środka transportu na przystanku komunikacyjnym 
oraz 1 zł. za jedno zatrzymanie środka transportu na dworcach. Powyższe stawki mieszczą się 
w stawkach określonych ustawą. Przyjmując w/w stawki uwzględniono, przewidzianą ustawą 
zasadę niedyskryminacji. Wpływy z tytułu tych opłat (szacunkowo - roczna opłata 
przewoźników za korzystanie z dworca wyniesie 30 000 zł.)¸ zostaną przeznaczone na cele 
związane z poprawą bezpieczeństwa i wygody   korzystających z przystanków, m.in. do:  
- remontów istniejących zatok przystankowych; 
- wykonania zatok przystankowych oraz peronów dla pieszych; 
- wykonania oznakowania poziomego; 
- wymiany i konserwacji oznakowania pionowego; 
- uzupełnienia przystanków komunikacyjnych w elementy bezpieczeństwa ruchu       
  (wygrodzenia, bariery, poręcze): 
- wyposażenie przystanków w tablice lub tabliczki informacyjne.  
Uzyskane środki z tych opłat nie zrekompensują w pełni wydatków na utrzymanie 
przystanków, jedynie podniosą możliwości powiatu w tym zakresie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisje Rozwoju Gospodarczego i  Finansów oraz Spraw Społecznych pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17 – jednogłośnie. 
Uchwała nr XIX.121.2012 w sprawie wysokości opłat za korzystanie przez operatora 
i przewoźnika z przystanków komunikacyjnych i dworców, których właścicielem lub 
zarządzającym jest Powiat Giżycki została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 
Ad. 12. Punkt zdjęty z porządku obrad. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r.  
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Powiatowy Urząd  Pracy w Giżycku  w terminie 04.06.2012 r. do 15.06.2012 r. ogłosił nabór 
wniosków o zwrot kosztów wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej. Do dnia 
15.06.2012 r. nie wpłynął żaden wniosek pracodawcy. Natomiast w terminie 21.05.2012 r. do 
25.05.2012 r. Urząd ogłosił nabór wniosków o przyznanie osobom niepełnosprawnym środków 
na rozpoczęcie działalności gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni 
socjalnej. W wyniku naboru siedem osób niepełnosprawnych złożyło przedmiotowe wnioski na 
kwotę ogółem 272.0321,50 zł. Komisja powołana przez Dyrektora PUP dokonała oceny 
merytorycznej wniosków tj. 5 wniosków otrzymało pozytywną akceptację na kwotę ogółem 
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192.032,50, a 2 wnioski na kwotę ogółem 80.000,00 zł zostały rozpatrzone negatywnie. 
W związku z powyższym limit środków w kwocie 82.000,00 zł na w/w zadaniu jest nie 
wystarczający. Mając na uwadze brak zainteresowania pracodawców formą „zwrotu kosztów 
wyposażenia stanowiska pracy osoby niepełnosprawnej”, oraz niewystarczający limit na 
zadanie: „Przyznawanie osobom niepełnosprawnym środków na rozpoczęcie działalności 
gospodarczej, rolniczej albo na wniesienie wkładu do spółdzielni socjalnej” zasadnym jest 
dokonanie przesunięć środków pomiędzy w/w zadaniami. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zapoznała radnych z pozytywną opinią Powiatowej Społecznej 
Rady do Spraw Osób Niepełnosprawnych w Giżycku – załącznik 9A. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – 1 jednogłośnie. 
Uchwała nr XIX.122.2012 zmieniająca uchwałę w sprawie przeznaczenia środków 
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2012 r. została 
podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012. 
Radni zostali zapoznani z uzasadnieniem projektu uchwały: 
Dochody i wydatki: 
Rozdz.85218 – dotyczy zwiększenia planu dochodów z tytułu realizacji zadań PFRON (2,5%) i 
przeznaczenia tych środków na zatrudnienie pracownika do PCPR w celu realizacji programów 
pn. „Aktywny samorząd” i „Wyrównywanie różnic między regionami”  
Rozdz.85395 – zmiana planu związana jest z podpisaniem aneksu do umowy o realizację przez 
PCPR projektu pn. „Twoja szansa” 
 Wydatki : 
Zmiany dotyczące przesunięć między paragrafami na wniosek jednostek:  
Rozdz.80140 – dotyczy zmian w planie finansowym projektu pn. ”Edukacja zawodowa w 
regionie transgranicznym podstawą rozwoju przedsiębiorczości” (opłacenie ubezpieczenia 
młodzieży wyjeżdżającej na praktykę do Alytusa, uczestnictwa pracowników w 
Międzynarodowych Targach Gospodarczych w Alytusie (podróże służbowe zagraniczne),   
Rozdz.80195 – dotyczy przesunięć w planie finansowym projektu „Archimedes” (wzrost 
składki rentowej o 2%). 
Rozdz.85201 / rozdz.85204 – przesunięć dokonuje się w celu sfinansowania zakupu 
samochodu osobowego w Placówce Rodzinnej w Zelkach. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinie na temat projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych oraz Rozwoju Gospodarczego i  Finansów pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały. 
Komisja Edukacji, Kultury i Sportu  zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
I. Walasek podziękowała członkom Komisji Spraw Społecznych, której przewodniczy, a 
zwłaszcza radnym T. Przymorskiemu oraz S. Bojarskiemu, za przyczynienie się do 
agitowania na rzecz przesunięć w budżecie w celu sfinansowania zakupu samochodu 
osobowego w Placówce Rodzinnej w Zelkach. 
Innych uwag nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 17  – 1 jednogłośnie. 
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Uchwała nr XIX.123.2012 w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu na rok 2012 
została podjęta – stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

za rok 2011. 
a) Przedstawienie przez Zarząd Powiatu sprawozdania z wykonania budżetu 

Powiatu oraz sprawozdania finansowego Powiatu za rok 2011. 
Dokumenty   stanowią załączniki nr 11 i 12 do protokołu. 
Starosta M. Drzażdżewski powiedział, że sprawozdanie to suche tabele z liczbami, budżet 
pod względem formalnym wykonywany jest prawidłowo, ale za tymi liczbami idą działania 
poszczególnych jednostek realizujących swoje działania w różnych dziedzinach. 
Wykorzystywaliśmy programy centralne i regionalne, w 2011 r. aż 13 programów otrzymało 
dofinansowanie. Zajmujemy 4 miejsce na 21 powiatów i miast naszego województwa pod 
względem wartości podpisanych umów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
w przeliczeniu na 1 mieszkańca w 2011 roku oraz 6 miejsce analogicznie pod względem 
wartości ogółem podpisanych umów w ramach RPO. 
W programie Europejskiej Współpracy Transgranicznej Litwa – Polska, jako powiat giżycki, 
jesteśmy liderem, mamy największy wskaźnik zrealizowanych projektów. 
Gazeta Samorządowa zrobiła zewnętrzną  niezależną ocenę budżetów powiatu za 2011 r. – 
w punktacji końcowej w tym rankingu zajęliśmy jako powiat 3 miejsce. 
Wskaźnik bezrobocia w naszym powiecie, na tle województwa, jest niski i wynosi 16,7 %,  a w 
powiatach sąsiednich ok. 30%. To świadczy o dużej aktywności przedsiębiorców z naszego 
powiatu oraz o naszej aktywności w realizacji wspólnych projektów ze wszystkimi gminami 
powiatu giżyckiego.   
 

b) Dyskusja. 
Dyskusji nie podjęto. 
 

c) Głosowanie. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego za rok 2011  pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14, „przeciw” – nie było, „wstrzymujący się” – 3 osoby. 
 
Uchwała nr XIX.124.2012 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 
2011  została podjęta – stanowi załącznik nr  13 do protokołu. 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za rok 2011. 
 

a) Przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Giżyckiego 
sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2011 r.  

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Uchwałę RIO.VIII-0120-272/12 Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 17 kwietnia 2012 roku  w sprawie wydania 
pozytywnej opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Giżyckiego sprawozdaniu 
z wykonania budżetu za 2011 r.   – załącznik nr 14 do protokołu. 
 

b) Przedstawienie Wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu realizacji budżetu za 2011 r.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu realizacji budżetu za 2010 r.  – załącznik 
nr 15 do protokołu. 
 

c) Przedstawienie Uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 
w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady 
Powiatu wniosku w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu 
realizacji budżetu za 2011 r.  

Przewodnicząca Rady Powiatu przedstawiła Uchwałę RIO.VIII-0120-400/12 Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 18 czerwca 2012 roku  w sprawie wydania pozytywnej opinii 
o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Powiatu wniosku w sprawie udzielenia 
absolutorium Zarządowi Powiatu z tytułu realizacji budżetu za 2011 r. – załącznik nr 16 do 
protokołu. 
 

d) Dyskusja. 
Przewodnicząca Rady Powiatu otworzyła dyskusję.  
H. Sarul powiedziała, iż Starosta pochwalił się osiągnięciami, ale nie można tego odosobnić od 
opinii społecznej na temat sprawowania służby. Zarząd pracuje za długo, brak jest 
płodozmianu, przez 16 lat każdy skład się wyjaławia, element zmęczenia i pasywności jest 
widoczny. Brak pomysłów. Starosta jest ograniczany przez swoich współpracowników. 
Radna stwierdziła, że wstrzyma się od głosowania nad absolutorium z powodów politycznych, 
ale i dlatego, że długo nie uczestniczyła w pracach rady.  
Starosta M. Drzażdżewski odpowiedział, że pracę traktuje jako służbę gospodarowania 
majątkiem. 
Wobec braku chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła dyskusję w 
tym punkcie obrad. 
 

e) Głosowanie 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały w sprawie udzielenia absolutorium  
Zarządowi Powiatu z tytułu realizacji budżetu za 2011 r.  pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 13, „przeciw” – nie było, wstrzymujący się”  – 4osoby. 
 
Uchwała nr XIX.125.2012 w sprawie udzielenia absolutorium Zarz ądowi Powiatu  
z tytułu wykonania budżetu za rok 2011 została podjęta – stanowi załącznik nr  17 do 
protokołu. 
 
Z. Bączek – członek Zarządu Powiatu podziękowała radnym za absolutorium udzielone  
Zarządowi Powiatu  z tytułu wykonania budżetu za rok 2011. 
Podziękowanie za absolutorium udzielone  Zarządowi Powiatu  złożył także Starosta M. 
Drzażdżewski, wyraził zadowolenie iż nie było głosów „przeciw” , co oznacza, że działalność 
Zarządu jest chociaż częściowo doceniana przez te osoby. 
Starosta dodał iż żałuje bardzo, że nie ruszył program transgraniczny Litwa – Polska –  Rosja 
dotyczący infrastruktury edukacyjnej m.in. boisk szkolnych o wartości kilku mln zł.  
 
Ad. 17. Sprawy różne. 
Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała radnym i życzyła udanych wakacji. 
Starosta M. Drzażdżewski zastrzegł, że  być może w lipcu, ze względów bardzo ważnych, 
zaistnieje koniczność zwołania Rady Powiatu na obrady. 
Radni przyjęli ta informację ze zrozumieniem. 
Innych spraw nie zgłoszono. 
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Ad. 18. Zamknięcie sesji. 
W związku z wyczerpaniem tematyki sesji Przewodnicząca Rady Powiatu o godz. 17.40 
zamknęła obrady. 
 
Protokołowała      Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Barbara Mikołajczyk            Krystyna Kralkowska 


